
Velforeningen Skadberg sør - styremøte - 2. september 2021
Klokken 20:00 på Sola ungdomsskole.

Fremmøtte: Petter, Carina, Valborg, Kari og Øyvind.

Saksliste:

1) Reparere huske på lekeplass innerst i Heggvegen. Landstad maskin har fått oppdraget.

2) Vi ønsker velkommen til nytt styremedlem fra grendalag D, Petter Andreassen.

3) Behov for å rydde/ordne opp i et lite fellesområde like ved Ospevegen 17. Dette ordnes i

løpet av høsten.

4) Beboer i Skadberg alle 5a har bedt om å få sette opp ladeapparat ved hans faste

parkeringsplass, ikke på fortauet. Styret har ingen innvendinger.

5) Det har blitt sendt ut forespørsel om interesse for å etablere ladestasjoner for el-biler for

beboere som bruker felles parkeringsområde ved Heggvegen 2 - 64. Responsen har vært

liten. Velforeningens styre avventer saken.

6) Feilparkerte biler ved Heggvegen og ved andre felles parkeringsområder. Styret får laget et

skriv som kan brukes i forbindelse med biler som står feil. Beboere som observerer

feilparkerte biler bes om å selv prøve å ta kontakt med eier for å få den flyttet. Om det ikke

fører frem, så kan man ta kontakt med velforeningen som deretter kan legge nevnte skriv

under vindusviskeren på feilparkerte biler.

7) Beboere i Asalvegen har rapportert inn at de opplever utfordringer i forbindelse med

parkering av biler på området utenfor garasjene og carportene. Styret ser på saken og

vurderer passende merking på bakken.

8) Behov for stell av beplantning like ved Kastanjevegen 29. Området har trolig blitt oversett

eller glemt flere år. Landstad maskin har blitt kontaktet, og området skal være lagt til i den

faste avtalen vi har med dem.

9) Stort behov for nedklipping av busker og beplantning på hele feltet. Dette arbeidet pågår. I

tillegg har det kommet inn bekymringer for trær som har vokst seg store. Styret har bedt

Landstad maskin om å foreta en fortløpende vurdering av alle trær på feltet vårt, og vil få i

oppgave å felle/kutte trær som kan representere fare ved for eksempel storm.

10) Det har blitt meldt inn forespørsel om å stelle hekk langs gangvei ved Bøkevegen 14.

Denne hekken har til nå ikke vært en del av avtalen som velforeningen har med Landstad

maskin. Styret er på saken og vil finne en løsning etter at eierskapet til hekken er avgjort.

11) Beboer i Bjørkevegen 8 har tatt kontakt med styret for å forhøre seg om velforeningen har

noe imot at hageområdet hans utvides mot felles garasjeanlegg. Styret har ingen

innvendinger mot dette, så lenge han selv er eier av området, berørte beboere blir varslet

og at jobben gjennomføres på trykk og profesjonell måte.

Referent: Øyvind Vatne


